
PROTOKÓŁ  Nr IV/2006  
 

z przebiegu IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 29 grudnia 2006 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zbąszynku 
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska powitała radnych,  Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 
Skarbnika Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, sołtysa Kręcka, 
przedstawiciela prasy i otworzyła obrady IV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 14.00. 
Jednocześnie stwierdziła, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy 
obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.2 

 
Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosiła 
kandydaturę radnego Ryszarda Dembniaka (wyraził zgodę) i zarządziła głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Ryszarda Dembniaka funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 
Rady – głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdziła, Ŝe Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji 
Rady został radny Ryszard Dembniak. 
 
Do pkt.3 

Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska  przedstawiła planowany projekt porządku obrad.  
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budŜecie gminy na 2006 rok 
- Uchwała budŜetowa na 2007 rok 
- ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka  
- nadania nazwy ulic 

9. Odpowiedzi na interpelacje 
10. Oświadczenia i wolne wnioski 
11. Zakończenie obrad 

 
Po czym zgłosiła propozycję, by w pkt . 8  wprowadzić zmianę w postaci dodatkowej uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do zaciągnięcia zobowiązania 
finansowego w postaci podpisania weksla in blanko wraz z deklaracją wekslową. 
- za przyjęciem zmiany do porządku obrad głosowało 13 radnych /jednogłośnie/. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdziła, Ŝe przyjęto następujący porządek 
dzisiejszej sesji Rady: 
 
 
 



P o r z ą d e k   o b r a d : 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
−−−− zmian w budŜecie gminy na 2006 rok 
- Uchwała budŜetowa na 2007 rok 

      - wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do zaciągnięcia zobowiązania      finansowego 
w postaci podpisania weksla in blanko wraz z deklaracją wekslową 

- ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka  
- nadania nazwy ulic 
9. Odpowiedzi na interpelacje 
10. Oświadczenia i wolne wnioski 
11. Zakończenie obrad 

 
 
Do pkt 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.10 porządku obrad. 
 
 
Do pkt.5 
 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, 
która przedstawia się następująco: 

− udział w szkoleniu wójtów, burmistrzów i prezydentów w WOKiSS nt. pełnienia mandatu 
wójta burmistrza i prezydenta oraz pozyskiwania środków z Unii Europejskiej w latach 2007-
2013. 

− spotkanie z potencjalnymi inwestorami fermy wiatraków, 
− spotkanie z potencjalnymi inwestorami obiektów handlowo-usługowych i mieszkaniowych. 
− udział w wigilii straŜaków OSP z terenu gminy. 
− analiza zasad funkcjonowania Pogotowia Ratunkowego w Zbąszynku. 
− przyznanie dofinansowania na dokończenie remontu dachu kościoła w Dąbrówce Wlkp. 

(2 000 zł). Wniosek radnych z Dąbrówki Wlkp. 
− przyznanie dofinansowania dla Rad Rodziców Gimnazjum i Przedszkola „Pod 

Muchomorkiem”na zakup nagród na organizowanych zabawach karnawałowych (po 250 zł). 
− umorzenie zaległości IV raty podatku rolnego w związku z suszą 156 podmiotom (w tym 155 

osobom fizycznym). 
− rozmowy z projektantami dokumentacji zleconych przez gminę w 2006 r. Ustalenie hierarchii 

waŜności i zakresu rzeczowego. W spotkaniu uczestniczył Dyrektor Dróg Powiatowych. 
− rozmowy nt. dowozu dzieci do szkół. 
− podpisanie umów u notariusza na sprzedaŜ mienia gminnego. 

Burmistrz Jan Mazurek  odczytał równieŜ wydane zarządzenie dot. odwołania Przewodniczącego 
Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Pana Jana Mazura 



związku z jego rezygnacją z pełnienia tej funkcji. Podziękował za współpracę i wręczył zarządzenie. 
Burmistrz Jan Mazurek  poinformował równieŜ, Ŝe stosownym zarządzeniem powołał na to 
stanowisko Panią Mariolę Szukalską. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszła do kolejnego 
punktu obrad. 
 
Do pkt.6. 
 

Informacja z działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska złoŜyła informację o działalności w okresie 
międzysesyjnym, która obejmowała: 
- zorganizowanie dwóch spotkań z Przewodniczącymi Komisji Stałych dot. pracy Rady Miejskiej 
- uczestnictwo w IV Turnieju Piłki NoŜnej 
- uczestnictwo w straŜackim spotkaniu opłatkowym w Kosieczynie 
- uczestnictwo w spotkaniu Kapituły Regionu Kozła w Babimoście w dniu 21.12.2006r. 
 
Do pkt.7. 

Interpelacje i zapytania 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska udzieliła głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i 
zapytań.  
 
Radny Krzysztof Krzywak zapytał jak wygląda sytuacja zabezpieczenia gminy przed zimą? 
Radny Krzysztof Krzywak zapytał kiedy zostanie ogłoszony konkurs na Dyrektora Gimnazjum w 
Zbąszynku? 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych o wpłynięciu interpelacji 
pisemnej od radnego Jana Mazura /interpelacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.8 

Podjęcie uchwał 
 

Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały Nr IV/13/2006 w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2006 rok.  
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 
 
W trakcie przedstawianego projektu uchwały na salę obrad przybyła radna Halina Taczała, 
zwiększając tym samym liczbę radnych do 14. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr IV/13/2006 w sprawie 
zmian w budŜecie gminy na 2006 rok. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
IV/13/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006 rok została podjęta jednogłośnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały Nr IV/14/2006 w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy na 2007 rok. Poinformowała równieŜ, Ŝe w związku z zapytaniem radnego 
Krzysztofa Krzywaka na posiedzeniu Komisji Gospodarki i BudŜetu odnośnie zapisu o 
upowaŜnieniu przyznanego Burmistrzowi do zaciągania zobowiązań pienięŜnych 
wprowadzony został taki zapis do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na  posiedzeniach Komisjom i został skierowany jednogłośnie pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała 



czy są jakieś uwagi. W temacie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2007 rok 
radny Krzysztof Krzywak dokonał ze swojej strony oceny budŜetu, wymieniając jego mocne i słabe 
strony. Do mocnych stron zaliczył: oparcie budŜetu na opracowanej na lata 2004-2010 strategii, która 
to kieruje się w stronę pozyskania środków , spełnienie bardzo dobrych załoŜeń finansowych, jego 
bezpieczność i stabilność. Jako słabe strony budŜetu wymienił:  
- mało szczegółowe przedstawienie zasad programu społeczno-gospodarczego, co byłoby dobre w 
kierunku rozwojowym, 
- brak małych programów np. 4-letnich, 
- brak jasno określonych zasad w niektórych obszarach np. w funkcjonowaniu kultury i oświaty, 
- nie uwzględnienie kryteriów dot. podziału środków pomiędzy szkoły. 
W uzupełnieniu zgłosił swój apel do Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej, by 
zainwestować w młodzieŜ i dzieci, zaproponował równieŜ, by zmotywować kierowników jednostek 
organizacyjnych do pozyskiwania pieniędzy z zewnątrz na swoje zadania lub poszukać 
stowarzyszenia, które zajmą się tym zadaniem. Wyraził takŜe swoje zadowolenie z chęci zatrudnienia 
dodatkowego pracownika w struktury OPS z uwagi na duŜą ilość ludzi ubogich i niedołęŜnych w 
naszej gminie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska zarządziła głosowanie nad przyjęciem uchwały 
w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2007 rok. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych 14 głosami "za" podjęła Uchwałę Nr IV/14/2006 w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
IV/14/2006 w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2007 rok została podjęta jednogłośnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały Nr IV/15/2006 w sprawie wyraŜenia zgody 
dla Burmistrza Zbąszynka do zaciągnięcia zobowiązania finansowego w postaci podpisania weksla in 
blanko wraz z deklaracją wekslową. 
 
W trakcie czytania projektu uchwały salę obrad opuścił radny Wojciech Półtorak zmniejszając tym 
samym liczbę radnych biorących udział w sesji. Aktualna liczba radnych -13. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na  posiedzeniach Komisjom i został skierowany jednogłośnie pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała 
czy są jakieś uwagi, po czym zarządziła głosowanie.  
Rada Miejska w obecności 13 radnych 13 głosami "za" podjęła Uchwałę Nr IV/15/2006 w sprawie 
wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do zaciągnięcia zobowiązania  
finansowego w postaci podpisania weksla in blanko wraz z deklaracją wekslową. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
IV/15/2006 w sprawie wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do zaciągnięcia 
zobowiązania finansowego w postaci podpisania weksla in blanko wraz z deklaracją 
wekslową została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodniczący rady Wioleta Muszyńska odczytała projekt uchwały Nr IV/16/2006 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na  posiedzeniach Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są jakieś 
uwagi, po czym zarządziła głosowanie.  
Rada Miejska w obecności 13 radnych, 12 głosami "za"  i 1 głosem „przeciw” podjęła Uchwałę                                 
Nr IV/16/2006 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała               
Nr IV/16/2006 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka została 
podjęta przy 12 głosach „za „ i 1 głosie „przeciw” /uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/. 



 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządziła 10 minutową przerwę. 
 
Po przerwie 
 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały Nr IV/17/2006 w sprawie nadania nazw ulic w 
Zbąszynku. Jedną z nazw ulic jednogłośnym stanowiskiem na posiedzeniach Komisji nadano nazwę 
ul. Kościelnej z uwagi na to, Ŝe stanowi ona jej przedłuŜenie. W temacie nazwy drugiej ulicy 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał pismo od proboszcza ks. Jerzego Kordiaka odnośnie propozycji 
nazwy ulicy /pismo stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
W nawiązaniu do pisma Burmistrz Jan Mazurek poprosił radnych o wzięcie pod uwagę sugestii 
proboszcza ze względu na zbliŜającą się 50 rocznicę powstania parafii pw. Macierzyństwa NMP. 
W temacie projektu uchwały radny Andrzej Budych zasugerował, by rozwiązać problem 
kompleksowo i nazwać wszystkie ulice całego kompleksu w formie jednej uchwały  
W odpowiedzi radny Krzysztof Krzywak  zwrócił uwagę, Ŝe jest to ogromny problem dla ludzi, 
którzy mają tam zamieszkać, poniewaŜ we wszelkiej dokumentacji posługują się brakiem nazwy ulicy 
a jedynie numerem działki. 
Radny Dariusz Drosik zaproponował, by w tym temacie zasięgnąć opinii mieszkańców. 
 
W wyniku dyskusji Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska złoŜyła wniosek o poddanie 
propozycji dwóch nazw ulic zaproponowanych na posiedzeniach Komisji: ul. Platanowa i ul. św. 
Apostołów Piotra i Pawła pod głosowanie. 
Za przyjęciem wnioski głosowało 12  radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Głosowanie nad nazwami ulic: 
ul. Platanowa - 4 radnych "za" 
  1 radny "przeciw" 
  8 radnych wstrzymało się od głosu 
 
ul. św. Apostołów Piotra i Pawła - 5 radnych "za" 
         - 1 radny "przeciw" 
         - 7 radnych wstrzymało się od głosu 
Po głosowaniu nad nazwami ulic Przewodniczący Rady podjęła głosowanie nad przyjęciem uchwały 
dot. nadania nazw ulic w Zbąszynku, w której pierwszej ulicy nadano nazwę Kościelna a drugiej w  
wyniku głosowania nadano nazwę: św. Apostołów Piotra i Pawła. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych 8 głosami "za" , i 5 głosami wstrzymującymi podjęła Uchwałę 
Nr IV/17/2006 w sprawie nadania nazw ulic w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
IV/17/2006 w sprawie nadania nazw ulic w Zbąszynku została podjęta przy 8 głosach 
"za" i 5 głosach wstrzymujących  
/uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.9 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

W odpowiedzi na zgłoszone zapytania radnego Krzysztofa Krzywaka Przewodniczący Rady Wioleta 
Muszyńska udzieliła głosu Burmistrzowi. 
Burmistrz Jan Mazurek w odpowiedzi na zapytanie radnego Krzysztofa Krzywaka poinformował, 
Ŝe 9 listopada 2006 roku odbył się przetarg na prowadzenie akcji "Zima", wybrano tańszą ofertę firmy 
"Al-Pok" z Kosieczyna. Za koordynację akcji odpowiedzialny jest pracownik tut. Urzędu Pan Piotr 
Spychała. W odpowiedzi na drugą interpelację Burmistrz Jan Mazurek poinformował, Ŝe obowiązki 
Dyrektora Gimnazjum w Zbąszynku powierzono na pół roku i w miesiącu lutym zostanie ogłoszony 
konkurs na to stanowisko. 
Natomiast w odpowiedzi na zgłoszoną pisemną interpelację radnego Jana Mazura dot. funkcjonowania 
karetki pogotowia odczytał odpowiedź, którą złoŜono takŜe na ręce Przewodniczącego Rady oraz 



radnemu Janowi Mazurowi /odpowiedź na interpelację stanowi załącznik nr 10  do niniejszego 
protokołu/. 
Radny Sylwester Budych powrócił do zapytania z poprzedniej sesji dot. powodu rezygnacji 
przewoźnika lokalnego p../wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 
ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/ z usług przewoźniczych dla dzieci szkolnych? 
W odpowiedzi Burmistrz Jan Mazurek poinformował, Ŝe rezygnacja została złoŜona bez uzasadnienia, 
dlatego jej powód trudno ustalić. 
 
Do pkt.10 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Andrzej Budych wnioskował, by w miesiącu kwietniu bieŜącego roku zamknąć temat 
nazwania ulic i podjąć stosowną uchwałę kompleksową. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała radnym , Ŝe mieli moŜliwość zapoznania 
się z przedłoŜoną wraz z projektem budŜetu na 2007 rok informacją o stanie mienia komunalnego w 
mieście i gminie Zbąszynek w 2006 roku. Zapytała czy są jakieś pytania lub uwagi w tym temacie. 
W związku z brakiem zapytań przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji o stanie mienia 
komunalnego w mieście i gminie Zbąszynek w 2006 roku. 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła jednogłośnie powyŜszą informacj ę  informacja 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Sylwester Budych wnioskował o przygotowanie listy podziału środków na poszczególne 
organizacje i kluby w tegorocznym jak i poprzednim budŜecie. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządziła głosowanie 
nad jego przyjęciem. 
- za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 13 radnych /jednogłośnie/. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych o zaproszeniu ze strony 
Kierownika OKSiR za noworoczny koncert. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska złoŜyła najserdeczniejsze Ŝyczenia z okazji 
nadchodzącego Nowego 2007 Roku, Ŝycząc przede wszystkim zdrowia, które to jak nadmieniła 
okazuje się najwaŜniejsze w Ŝyciu. śyczyła równieŜ wzajemnego szacunku i zrozumienia we 
wspólnych relacjach, wielu sukcesów, odwaŜnych marzeń, mądrych decyzji, satysfakcji, spokoju i 
pomyślności. 
 
 
 
 
Do pkt.11 

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1610 zamknęła sesję. 
 
 Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska           Ryszard Dembniak                           mgr Wioleta Muszyńska 
 
 



 
 
Wyciąg z protokołu otrzymali: 
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 


